
  

Debatpunten VFLO

PvdD 1- Verbod op fossiele reclame opnemen.Dit is passend gezien de duurzaamheidsambities 
en de ondertekening van het Schone Lucht akkoord.
Bijgevoegd 3 stukken die we graag voorleggen aan de commissie. Het betreft een 
amendement dat wij overwegen en 2 juridisch adviesstukken ter ondersteuning welke ik 
graag kort toelicht: 

Bijlage 1 Eiffel: Betreft een juridische uitleg van waarom een verbod op fossiele reclame 
niet in strijd is met de vrijheid van meningsuiting op basis van het Europees Verdrag van de 
Mensen Rechten. Ook concluderen zij dat er geen sprake zou zijn van contractbreuk of 
grondslag voor eventuele schadeclaims bij het opnemen van een dergelijk verbod. 

Bijlage 2 Ecolytico: Betreft een uitleg over de juridische verhouding tussen bestuursrecht vs 
privaatrechtelijke overeenkomsten en een verdere onderbouwing dat er geen sprake zou 
zijn van contractbreuk of grondslag voor eventuele schadeclaims bij het opnemen van een 
dergelijk verbod.

2-Vellen Houtopstand
Worden bomen met de nieuwe maatregel genoeg beschermd? 
Hoe kijken mijn collega’s naar het opnemen van een evaluatie van deze maatregel? 

GL 1-De bemensing van de AOK moet sneller toegroeien naar een bemensing die ook oog 
heeft voor de sociale, duurzame, biodiverse en (circulair) economische aspecten.

Het Reglement van Orde voor de AOK (Adviescommissie omgevingskwaliteit) wordt 
aangepast in dit raadsbesluit om daarmee beter aan te sluiten bij de nieuwe 
beoordelingssystematiek van de omgevingstafel. In het raadsvoorstel wordt aangegeven 
dat het hierbij gaat om een nieuwe blik op de omgevingskwaliteit, bijvoorbeeld om 
duurzaamheid en goed functioneren van de omgeving. Ook vanuit de economie, sociale 
structuur en waterveiligheid bestaan opvattingen. Kortom dit vraagt om een andere 
bezetting van de AOK dan een gewone voortzetting van de bemensing van de ARK. Er 
wordt weliswaar een nieuw lid toegevoegd, die stedenbouwkundige is met specialisatie 
klimaat adaptief bouwen, maar dan wordt nog steeds de nadruk gelegd op fysieke factoren. 
De portefeuille houder geeft aan dat het een groeimodel is, maar daarmee zou het nog lang 
kunnen duren voordat de voornoemde aspecten ook meegenomen worden.


